ROLLER BLINDS - M SERIES 卷帘 - M 系列



www.focalpacific.com Copyright © 2016 Focal Pacific. All Rights Reserved



MOTORISED ROLLER BLINDS

电动卷帘



Focal Shade M Series Motorized Roller Blind System has been designed to accommodate blinds with loading weight up to 60 Kg. It can be fitted with heavy fabrics and offers ideal design options for modern architecture and large window glazing.

The prime advantage of Focal Shade M Series has multi control options to suit different situation used. Beside standard wall switch and remote control, all M Series model can be control automatically by Solar Senor, Timer Switch, Rain Senor. Advanced Room Central Unit and Building Management System also compatible with M Series Roller Blinds System.

Wide choices of flame retardant fabrics are available, from simply plain polyesters to highly technical performance glass fiber fabrics e.g. UV heat reflective coated, water/oil repellent coated and antibacterial fabric etc.

富高 M 系列电动卷帘系统可拉动重达到 60 公斤的卷帘,是专为现代流行的玻璃幕墙建筑而设的遮阳方案。

M 系列除基本的开关制和遥控,更可配置室内阳光/温度传感器,时间设定,雨水传感器,房间中央控制器及大厦管理系统,以便配合不同的室内环境使用。如商业、酒店、住宅建筑等。

M 系列可跟各种阻燃帘布搭配使用,从最简单的平纹涤纶到高性能的玻璃纤维帘布。如 UV 热能反射涂层、防水防污涂层、抗菌帘布等。

Applications 应用

- Office, Hotel, Restaurant, Retail.
 办公室,酒店,餐厅,零售店。
- · Luxury Residential, Service Apartment, Club House. 高尚住宅、酒店式住宅、私人会所。

 School, Hospital and all other Public's Institutions.

Features 特点

- Extensive Tube Dimension Wide-ranging size of roller tube from Ø40mm to Ø128mm can be choose to perform the best functionality and durability.
 不同的卷管尺寸 多种卷管尺寸选择,由 Ø40mm 至 Ø128mm 直径,令卷帘系统有最佳的功能及耐用的表现。
- Functional Design Bottom Rail Beside half-moon bottom rail, flat bottom rail design suit for heavy duty roller blind or side track system.
 功能型底轨 除半月型外,还有方型或榄型底轨设计,配合重型卷帘系统或边槽安装使用。
- **Black-Out Solution** Side profile with brushes can be the best black-out solution for improved light reduction.

全遮光方案 - 使用边槽及密封毛条,增加遮光效果。

- Motor Options The M Series offer a wide range of motor types; standard wired motor, built-in radio transmission wireless motor and special design silent motor.
 - 电机选择 M 系列有多种电机可供选择: 标准有线电机,内置无线电传送电机,还有特别设计的静音电机。
- Control Option Extensive control options are available for M Series motor; wired wall switch, radio transmission wall switch, and radio transmission remote. 控制选择 不同种类的控制器可跟 M 系列电机配对使用:有线墙式开关,无线电墙式开关及无线电弧控
- **Automation Control** With Solar Sensor and Timer Control, you could always have the best visual comfort in the building.
 - 自动操作 使用阳光传感器或时间设定,任何时候都能令室内拥有最舒适的光线。
- Zone Programing Three or four motorized blinds can be programed as one zone and operated with a single control or remote.
 组控设定 三或四套电动卷帘可以设定为区域,以单一开关或遥控操作。
- Colours Option Visible components are available in white and aluminum or with the ability to co-ordinate with fabric. 颜色选择 – 常见的配件有白色 / 铝色,亦可配合布料颜色特别订做。











